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INTERPELACJA 

w sprawie degradacji drzewostanu przy budowanej ścieżce pieszo 
rowerowej pomiędzy osiedlami Łęgi i Świt w Lublinie 
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szkód w istniejącym drzewostanie przez Firmę STRABAG, realizującą inwestycję 
budowy ścieżki pieszo rowerowej pomiędzy osiedlami Łęgi i Świt. Proszę 
o wyjaśnienie mieszkańcom jak Ratusz zamierza te szkody zrekompensować?

Czy firmy, które prowadzą w Lublinie Inwestycje posiadają wytyczne - regulamin 
dotyczący specjalnego sposobu ochrony drzewostanu? 

Z wyrazami szacunku 


